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Indenrigsministeriet fremsender skr. af 8/7-76
vedr, fortegnelse for 1977-78 over de foreløbige 
tilskud efter objektive udgiftsbehovskreterier i 
henhold til lov om generelle tilskud til amts
kommuner og kommuner.

Indenrigsministeriet fremsender cirkulæreskrivelse 
vedr, kommunernes låntagning og anlægsudgifter, 
uudnyttede lånerammer samt henlæggelser ved lang
fristede lån.

Frederikssund byråd fremsender for
slag til budget for- 1977 vedr, den 
fælleskommunale skoletandpleje. 
Budgettet balancerer med 4,123-350 kr. 
hvoraf Jægerspris kommunes andel for
ventes at ville udgøre 1.237.35o kr,
I forhold til budgettet for 1976/77 
er budgettet for 1977 steget med 48.45o 
kr. svarende til en stigning på 1,19 %• 
I budgettet er indregnet opnormering 
af en stilling som børnetandlæge fra 
3/4 tid til fuldtid samt nynormering 
af.l klinikassistentstilling.
Nævnte normeringer skyldes ønske om ud
videlse af ordningen til også at omfat
te småbørnstandpieje.

SOCIALUDVALGET: Budgettet anbefales. 
Spørgsmålet om udvidelse af småbørns- 
tandplejen afventer nærmere drøftelse 
med Frederikssund kommune.

3. 4

4.



Mandag d. 26, juli 1976 side 515 A

SAMLET OVERSIGT VEDR,
B U D G E T F 0 R S L A G
f o r 1 9 7 7 .

x.+> tekst 197S/77I
---- — ----- — — — — —  —

„ — — — ------------------ —  — — -—  --- _ JDrift_ _ „ „ Anlæg _ _ _ Kajj.̂ Jjeyv _ _laXt _

00 Byudvikling, bolig I.003.332 1.117.450 . i4.246.000 15.363.450
ol For synings virksomh. - 321,8oo * 395.9oo * 395.900
o2 Vejvæsen 1.997.500 2.11o.5oo . 800.000 2.91o,5oo
03 Kul turelt 13.397.6oo 15.660.360 5.97o.ooo 21,63o,300
o5 Socialvæsen 8.851.599 n . 455.406 866,000 .12.521,406
06 Administration 7.206.646 7.572.9oo 7.572.9oo
o7 Renter 334.520 * 49-728 * 49.728
08 Finansforskydn, *39.525.100 *i>-4o.673-550 *19.olo.800 *59.684.350

* 7.O55.703 -ir 5.202.622 21.882.ooo *19*olo.800 * 531.422

Ovennævnte forslag er godkendt med følgende Ændringer:

konto o 3 - Rengøring K.K.»skole ændres fra kx. j",ooo til 2oo.ooo 
11 Sognesk, H M " 4oo,ooo ** 45°.°oo

" 06 “ Til yderligere dækning af udgifter vedr, E.D.B. hæves
udgiftsposten vedr. økonomisk forvaltning fra 1.728.000 til. 1.778*000 

» o5 ~ Vedr, fordeling af varme og pedeludgifter på de tre Ege, så ønskes
der ny fordeling, da den nuværende betyder store udg, på ny børnehave.





10. t ø

Cykelparkering - Gerlev,
Gerlev Grundejerforening har i skrivelse af 5.6.76 
accepteret, at der etableres cykelparkering på 
legeplads ved Esrogård.
Grundejerforeningen finder imidlertid ikke, at det 
løser problemet for de cyklister, der ikke kommer 
fra selve Gerlev Enghave, hvorfor man anmoder ud
valget om at anbringe stativer på et eller flere 
af nedennævnte områder:
a) På Kirkepladsen
b) I Kirkestræde
c) Ved Gadekæret over for Gadekæret 2.

TEKNISK UDVALC- fremsender sagen til ØK- 
udvalget med indstilling om, at der eta
bleres cykelparkering til ca.4o cykler 
ved Esrogaards legeplads (jfr\ tidligere 
indstilling herom.)
Herudover finder Teknisk udvalg ingen an
ledning til yderligere cykelparkering.

i

11.
l/3

Horns Herreds Teaterforening ansøger 
i skrivelse af 17. maj 1976 om en kom’ 
munal garantisum på kr. 5.000,- stil
let til rådighed for sæsonen 76/77.
Der fremsendes samtidig orientering 
om 3 påtænkte forestillinger, der har 
befordret en foreløbig udgift på kr. 
l.ooo,-, der forventes bevilget.
Skibby og Jægerspris kommuner tiltræ
der ordningen på lige betingelser.
Kulturelt udvalg d. 14/6-76:
Det anbefales til økonomiudvalget, at 
Jægerspris kommune stiller den ansøgte 
garantikapital på kr. 5.000,- for sæso 
nen 1976/77.
Skibby byråd har i møde den 14. juni 
1976 bevilget tilsvarende garantisum.
Udvalget besluttede videre, at teater 
foreningen bevilges kr. l.ooo,- til 
brug for administrative opgaver i for
bindelse med teaterforeningens start, 
(konto 24205000/01)- Beløbet skal til
bagebetales af det forventede overskud

/o ■__________ ________________
( j. A a a ,  Î  ^ r  CLu. h

o •



riske museum
Museumsinspektør Jørgen Meldgaard,
Lærer Elo Harfot,
Bibliotekar Birthe Vissing Hansen 
Skovfoged Th. Jensen,

har i møde med kulturelt udvalg den 14/6
1976 ansøgt om lokaler i kælderen under de
gamle kommunekontor på Møllevej.
Der ansøges primært om det-gi. spiselokale
og rum med træhylder (ved fyr).
Kulturelt udvalg den 14/6-76:
Ansøgningen fremsendes med anbefaling til 
økonomiudvalget, idet opmærksomheden hen
ledes på, at der er tale om noget midler
tidigt for at få gang i arbejdet. Man sat
ser på evt. ad åre at kunne starte "rig
tigt" i Færgegården.



^  A
Vedr. lokalhistorisk arbejde om Jægerspri 
kommune.
Initiativtagere:

Museumsinspektør Jørgen Meldgård 
Skovfoged Th. Jensen 
Bibliotekar Birthe V. Hansen 
Skolebibliotekar Elo Harfot

Med udvalgets godkendelse anmoder man i 1 
omgang om godkendelse af, at man forsøger 
at starte et lokalhistorisk arkiv i Jæger 
pris kommunes bibliotek.
Til det opstartende arbejde ansøges der 
om kr. 5.000,- for 1976 og man ønsker iøv 
rigt en drøftelse med udvalget til belys
ning af sagen.

Kulturelt udvalg den 31/5-76:
De fire initiativtagere indkaldes til næ
ste udvalgsmøde.
Kulturelt udvalg d. 14/6-76:
Under henvisning til museumsfolkenes ved
lagte skrivelse af lo. maj 1976 indstille 
kulturelt udvalg til økonomiudvalget, at 
der bevilges opgaven kr. 5.000,- til brug 
for igangsætningsarbejdet for lokalhisto
risk arkiv i 1976.
Vedr. lokaleforholdene henvise der til an 
den ansøgning.



Vedr. skitseforslag fra arkitekt Torben 
Hjort, Frederikssund, til udbygning af 
Kyndby-Krogstrup skole i Dalby.
Torben Hjort er tilsagt til kl. 13.00 til 
en gennemgang af skitseforslaget.

Dag og år: B ia c  nr.

M a n d a g ,  2 6 . j u l i  1 9 7 6 5 1 8

f t '  J U  i f å / i s u  / / U u h  j

Fo rm anden s 
in it ia le r^  )

"..................../
v

Kulturelt udvalg den 5/7-76:
Skitseforslaget blev gennemgået af Torben 
Hjort i overværelse af amtskolekonsulent 
Lis Andersen.
I skolebyggeudvalgets første møde i aug. 
1976 skal der udarbejdes byggeprogram og 
dispositionsforslag.
Bemærkninger til skitsen:
AV-værkstedet bør ligge i plan med under
visningslokalerne - altså i stueetagen. 
Ler mangler omklædnings- og bademulighede: 
for lærerne i tilknytning til den nye i- 
drætssal.
Toiletfunktionen for eleverne bør være in 
de i skolebygningen og ikke med adgang ti 
skolegård eller legeplads.
Le gamle toiletter i skolegården nedlægge 
og der indrettes nye elevtoiletter i skol 
bygningen.
Skolebyggeudvalget, der er udvidet med 
skoleinspektør Jørgen Larsen og lærerråds 
formand Erling Jensen, indkaldes til møde 
i august 1976.
Len nye fælleslærerrådsformand, Freddie 
Nielsen, afløser Herskind i skolebyggeud
valget .



—  ty fa
Frederiksborg amtsråd meddeler i skrivel- tf
se af 9. april 1976 godkendelse af den 
foretagne revision af udbygningsplanen f. 
folkeskolen og fritidsvirksomheden i Jæ
gerspris kommune med følgende kommentarel
a) P-fagsområdet ved Møllegårdskolen ud- -------------

skydes til fordel for udvidelsen af
Kyndby-Krogstrup skole (udvidelsen ----------*---
fremskyndes til færdiggørelse i somme
ren, 1978) ----♦---------

b) Amtsrådet ønsker dog i samme forbindel_____________
se at pege på ændringer i elevsammen
sætningen, som generelt giver sig til ____ ________
kende ved en faldende tilgang til 1,
klasse jfr, Hovedstadsrådets oversigt _____________
over befolkningsudviklingen 1975/9o i
Meddelelser nr, 2, _____________

HOVEDSTAPSRÅDETS meddelelser nr, 2:
Befolkningsudviklingen 1975/9o
1979 198o 1985 199o
6426 6576 6702 6602

eller en skønnet tilvækst på 15 år på 176
Boligbyggeriet 1975/9o
1975/79 198o/84 1985/89 1975/9o

186 202 137 ialt 525
Boligbestandens udvMing 1975/9o
1975______ 198o 1985 199o
2151 2337 2539 2676
eller en skønnet tilvækst på 15 år 525
der efter befolkningsudviklingen skal de
les mellem kun 176 flere indbygere ?
Kulturelt udvalg den 3/5-76:
Amtsrådets godkendelse af den reviderede 
udbygningsplan, der peger på Hovedstads
rådets oversigt over befolkningsudviklin
gen i Jægerspris komnmne 1975-9o, over
sendes til teknisk udvalg med anmodning 
om en udtalelse.
Sekretariatet den 25/5-76:
Bogholderen har efter anmodning fra koromu- 
neingeniør Fl. K. Larsen udarbejdet en re
degørelse over forskellen mellem Hoved
stadsrådets og Jægerspris kommunes progno
ser for befolkningstilvæksten frem til 
1990.
Er medsendt som kopi til dagsordenen.
Kulturelt udvalg den 31/5-76:
Materialet fremsendes til økonomiudvalget

fortsættes



fortsat.

med anmodning om stillingtagen til, hvor
vidt amtsrådets skrivelse af 9. april 7 6 
skal besvares udfra Jægerspris kommunes 
egne oplysninger m.h.t. bolig- og befolk
ningstilvækst.

ØKONOMIUDVALGET 4q6076: Tilbagesendes kulturelt 
udvalg til videre undersøgelse, evt. ved møde med 
Lis Andersen.

Kulturelt udvalg den 14/6-76:
Man vedtog at indkalde amtskolekonsulenten 
til mødet den 5. juli 1976 kl. 14.00.

Kulturelt udvalg den 5/7-76:
Amtskolekonsulent Lis Andersen deltog i 
mødet og redegjorde for amtsrådets skri- . 
velse af 9/4-76 således:
Udsættelse af P-fagsområdet på Møllegård- ' 
skolen er udskudt i forbindelse med skol
ens start med 3., 4. og 5. klassetrin.
Fremskyndelse af Kyndby-Krogstrup skoles 
udbygning er sket, idet man forventer i- 
brugtagning til august 1978.
Amtsrådets sidste bemærkning om den fal
dende elevtilgang til 1. klasse er meddel- 
til samtlige kommuner i amtet. For Jægers- 
pris kommunes vedkommende får det kun ind
flydelse til klassekvotienterne.

16.
Vedr. lærerboligen i Femhøj skole.

fra 1. sept. 1976.
Kulturelt udvalg skal godkende det evt. 
lejemål og ØK-udv. skal fastsætte lejen.

Kulturelt udvalg den 5/7-76:
Det indstilles til ØK-udv,, at boligen 
udlejes til fore
løbig for perioden fra 1/9-76 til 3l/7-7r 
med 1 måneds opsigelse.
Udvalget anmoder ØK-udv. om at fastsætte 
huslejens størrelse.
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